國立臺灣師範大學物理學系六三級林昭南系友獎學金辦法

111 年 4 月訂定 111 年 9 月修訂

一、緣起:

本系六三級林昭南系友為獎勵有志從事教育工作,對物理教學有興趣的學生,特於百年校慶及六十週年系慶之際捐款成立本獎學金,之後將定期捐贈,以充實獎學金來源,繼續嘉惠本系後進優秀學生,以光大本系對國家科學教育之貢獻。

二、 獎勵名額及金額:

每學年第一學期頒發三位學士班學生,第二學期頒發四位學士班學生,每 位獎學金新臺幣伍仟元整。(名額及金額視捐款多寡調整之)。

三、申請資格:

(一) 第一學期:物理學系二、三及四年級師資培育生。

第二學期:物理學系一年級一階師資培育生、

物理學系二、三及四年級師資培育生。

(二) 前學期學業平均成績(GPA)3.00 以上,每學期應無記過以上之處分及 其他違法之情事。

四、申請應備文件:

- (一) 申請表
- (二) 歷年成績單一份
- (三) 修習教育課程心得或從事教育活動經歷分享(1000字以內)

五、對於審定獲獎學生,得由物理學系召集相關會議評選與授獎。

六、本辦法經與捐款人討論後通過,修訂時亦同。

National Taiwan Normal University, Department of Physics, Class of 1974, Lin Zhaonan Alumni Scholarship

Established in April 2022

Revised in September 2022

I. Origin:

To reward students who are interested in physics teaching and are aspiring to pursue careers in education, Lin Zhaonan alumni of the Class of 1974 donated money to establish this scholarship on the occasion of the university's Centennial and Departmental 60th Anniversaries. Regular donations will be made thereafter to enrich the scholarship fund, continue to benefit outstanding and rising students in the department, and further enhance the department's contribution to national science education.

II. Number and Amount of Award:

Three undergraduate students will be awarded in the first semester of each academic year, and four undergraduate students in the second semester. Each scholarship will be awarded NT\$5,000. (The number of awards and the amount will be adjusted based on the amount of donations.)

III. Eligibility:

- (1) First Semester: Second, Third, and Fourth Year Teacher Training Students in the Department of Physics.
 - Second Semester: First-year, Level 1 Teacher Training Students in the Department of Physics,
 - Second, Third, and Fourth Year Teacher Training Students in the Department of Physics.
- (2) A grade point average (GPA) of 3.00 or higher in the previous semester, with no disciplinary warnings or other violations in each semester.

IV. Required Documents:

- (1) Application Form
- (2) One copy of all transcripts
- (3) A sharing of experiences in educational courses or activities (1000 words or less)
- V. The Department of Physics will convene a meeting to select and award the selected awardees.
- VI. These regulations were approved after discussion with the donors and will apply to any revisions.